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Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH – „Zbog čega 

inspekcija FVO-a (Ureda za hranu i veterinarstvo Evropske komisije) nije dozvolila izvoz 

mlijeka i mliječnih prerađevina iz BiH u zemlje EU i koje konkretne korake će Ministarstvo 

preduzeti u izgradnji komandnog lanca za upravljanje rizicima, vezano za sigurnost hrane, a u 

skladu sa zahtjevima EU? 
 


